
               Referat af bestyrelsesmøde, mandag, den 26. september 2022 

 

Deltagere: Finn S. Petersen, Lillian Jensen, Solveig Felletoft, Per Frandsen,      

Inge Gaden, Michael Edahl (1.supp.) 

Fraværende: Ingen  

 

Formanden startede mødet med at tilføje 1 punkt til dagsordenen: Julefrokost! 

Alle accepterede det! 

Iflg. dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde: 
 

Referatet fra 15. august 2022 blev godkendt 

 

2. Meddelelser fra formanden: 
 

Skraldeskjul ved ”Højhuset” er endelig blevet sat op. 

Peter Frederiksen fra Skjoldparken er gået bort! 

Beboeren i nr. 46B er endnu ikke flyttet ind. 

Vedr. storskrald: Vi har storskrald i skuret længst væk i Lundparken, 

men alle beboerne har ret til 4 gange om året at rette henvendelse 

til Kommunen og bede om afhentning af storskrald. 

 

3. Meddelelser fra bestyrelsen: 
 

Beboerne i Lundparken vil gerne have vendt Flaskecontaineren + 

flere fliser på stedet! 

Cykelstativet ved busstoppestedet er et problem! 

Bedet langs hækken foreslås nedlagt og lagt til vejen! 

FællesBo skulle have malet alt træværket i år (det er ikke udført) 

Udskiftning af rygningsbånd er gået i stå. 

Skjoldparken vil gerne have udtyndet bedet med Ploven. 

Nogle af tingene tager vi med på Markvandring i 2023.  

 

4. Evaluering afdelingsmødet 1.9.2022 
 

Alle der deltog, har givet udtryk for, at det var et godt møde! 

Heidi Mikkelsen fremlagde afdelingens budget for 2023 så alle kunne 

forstå det. 



  

5. Julefrokost: 
 

Afholdes fredag, den 25. november 2022, kl. 17.00 på 

Aktivitetscentret 

Menuen: som sidste år! (Finn tager tilbud hjem fra flere steder) 

 

6. Eventuelt: 
 

Næste møde: Tirsdag den 8. november kl. 16.00 ved Lilian 

 

                                                                        

                                                                            Ref.: Inge Gaden 


